



Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Chief Operations -Executive Vice President  
Officer (COO)

Head of Operations Division

Dubai Financial Market

P.O Box 9700 Dubai - United Arab Emirates

السيد / حسن عبدالرحمن السركال المحترم

نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات

رئيس قطاع العمليات

سوق دبي المالي

ص.ب 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

**Subject: List of Candidates for the Board of  
Directors Membership**

**الموضوع : قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة**

Greetings,

With reference to the abovementioned subject, kindly find below the list of candidates nominated for GGICO's Board of Directors membership, which will be presented in GGICO's upcoming AGM on Monday, April 22, 2019. Additionally, please find attached a table that summarises each candidate's qualifications and experience.

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة للموضوع اعلاه، مرفق ادناه قائمة المرشحين لعضوية مجلس ادارة الشركة الخليجية للاستثمارات العامة ش.م.ع و التي سيتم عرضها على المساهمين للتصويت في الجمعية العمومية المقرر انعقادها يوم الاثنين الموافق 22 ابريل 2019. كما و نرفق لسيادتكم طيه نبذة عن المرشحين.

SN	Candidate Name	Nationality
1.	Mr. Abdalla Juma Al Sari	UAE
2.	Mr. Majid Abdalla Al Sari	UAE
3.	Mr. Ahmad Yousuf Habib Al Yousuf	UAE
4.	M/s. IGPL General Trading LLC. Representative Mr. Hamad Al Muhairi	UAE
5.	Mr. Mohamed Ali Abdalla Al Sari	UAE
6.	Miss. Lara Malaeb	Lebanon
7.	Miss Rola Hamdan	Portugal /Lebanon

م	اسم المرشح	الجنسية
1.	السيد/عبدالله جمعه السري	إ.ع.م
2.	السيد/ ماجد عبد الله جمعة السري	إ.ع.م
3.	السيد/ أحمد يوسف حبيب اليوسف	إ.ع.م
4.	السادة / اي.جي.بي.ال للتجارة العامة ذ.م.م ممثل الشركة السيد/ حمد سيف حمد عبد الله المهيري	إ.ع.م
5.	السيد/ محمد علي عبد الله السري	إ.ع.م
6.	السيدة/ لارا ملاعب	لبنان
7.	السيدة / رولا حمدان	برتغال/لبنان

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،،

Hassan Murad Agha

Group Head of Compliance & Internal Control



حسان مراد آغا

مدير ادارة الامتثال والرقابة الداخلية للمجموعة



نبذة عن المرشحين لعضوية مجلس ادارة الشركة الخليجية للاستثمارات العامة ش.م.ع لسنة 2019

Summary of qualifications and experience for Candidates nominated for GGICO's Board membership for 2019

<p>حاصل على شهادة وست رايدنج للشرطة – يوركشاير – المملكة المتحدة عضو في العديد من الشركات</p> <p>High academic and professional qualification from West Riding Constabulary – UK , sitting as a board member on various companies</p>	<p>السيد/عبدالله جمعه السري</p> <p>Mr. Abdalla Juma Al Sari</p>	<p>1</p>
<p>يحمل شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال من الولايات المتحدة الأمريكية وشهادة مختصة في إدارة المخاطر من جامعة أوكسفورد في المملكة المتحدة . رجل أعمال يرأس شركات مختلفة</p> <p>Bachelor degree in business administration from the USA and a professional certification in Risk Management from Oxford University –UK. Businessman running different companies</p>	<p>السيد/ ماجد عبد الله جمعه السري</p> <p>Mr. Majid Abdalla Juma Al Sari</p>	<p>2</p>
<p>يحمل شهادة بكالوريوس في الإدارة و التسويق من جامعة ويبستر ( WEBSTER ) جنيف سويسرا يتمتع بخبرة واسعة في مجال الأعمال ، التمويل ، الأمور المالية والمحاسبية والمشاريع التجارية وعضو مجلس مديرين شركة اليوسف ش.م.ع. رجل أعمال</p> <p>Bachelor Degree in management &amp; sales from Webster University – Geneva/ Switzerland. Well experienced in the fields of business, funding, finance, accounting and commercial enterprises a businessman and a board member at Al Yousuf LLC</p>	<p>السيد/ أحمد يوسف حبيب اليوسف</p> <p>Mr. Ahmad Yousuf Habib Al Yousuf</p>	<p>3</p>
<p>شركة اي جي بي ال للتجارة العامة – شركة ذات مسؤولية محدودة، تأسست في اماره الشارقة و تمارس أعمالها منذ عام 2012، و تزاوّل أعمال التجارة العامة و تملك و ادارة العقارات و الاستثمارات المتنوعة بما في ذلك الاستثمار و المتاجرة في الاوراق المالية و المساهمة في شركات اخرى.</p> <p>يحمل شهادة بكالوريوس آداب سنة 1984 من جامعة العين ، يشغل حاليا مدير شركة أي .جي.بي. ال . للتجارة العامة ذ.م.م وشغل سابقا نائب مدير منطقة الشارقة التعليمية لشؤون التعليم الخاص .</p> <p>IGPL General Trading is a limited liability company established in Sharjah and operating since 2012, its main activities are general trading and property management and diversified investments including investing and trading in securities and other companies.</p> <p>Bachelor Degree in literature from Al Ain University – 1984 Currently the General Manager of IGPL General Trading LLC and previously was the Deputy General Manager of Sharjah educational zone for private education</p>	<p>السادة / أي جي بي ال للتجارة العامة ذ.م.م</p> <p>ممثّل الشركة</p> <p>السيد/محمد سيف حمد عبد الله المهيري</p> <p>IGPL General Trading LLC</p> <p>Representative</p> <p>Mr. Hamad Saif Hamad Abdalla Al Muhairi</p>	<p>4</p>
<p>حاصل على شهادة البكالوريوس في الإعلام والعلاقات الدولية من جامعة الإمارات. له خبرة 30 سنة في إدارة الشركات الصناعية والتجارية والخدماتية. شغل منصب رئيس مجلس إدارة شركة تكافل الإمارات للتأمين. عضو مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين. عضو مجلس إدارة الشركة الخليجية للاستثمارات العامة. عضو مجلس إدارة منتدب للعديد من الشركات الصناعية والتجارية والخدماتية</p> <p>Hold a Bachelor's Degree in Media and International Relations from the UAE University. He has 30 years' experience in managing industrial, commercial and service companies. He served as Chairman of Takaful Al Emarat Insurance Company. Member of the Board of Directors of Al Sagr National Insurance Company. Member of the Board of Directors of Gulf General Investment Company. Managing director of several industrial, commercial and service companies</p>	<p>السيد/ محمد علي عبد الله السري</p> <p>Mr. Mohamed Ali Abdulla Al Sari</p>	<p>5</p>



نبذة عن المرشحين لعضوية مجلس ادارة الشركة الخليجية للاستثمارات العامة ش.م.ع لسنة 2019

Summary of qualifications and experience for Candidates nominated for GGICO's Board membership for 2019

<p>تعد لارا من كبار المحترفين و تملك تاريخ حافل من العمل في صناعة الخدمات المالية. تتمتع لارا بخبرة تزيد عن 12 عاما في الامارات العربية المتحدة بالإضافة لخبرة في مجال الاستشارات و ادارة و حكومة الشركات و تطوير الاعمال علاوة على معرفة واسعة بسوق الامارات العربية المتحدة. تشغل لارا حاليا منصب مدير تطوير الاعمال و التسويق في مركز راس الخيمة الدولي للشركات حيث ترأس فريق تطوير الاعمال و التسويق و تلعب دورا استراتيجيا في تطوير المركز. قبل انضمامها الى (راك اي سي سي) كانت لارا تتراس فريق خدمة الشركات لمزود خدمات الشركات الدولية المدرجة في مركز دبي المالي العالمي حيث ادارت عدت محافظ للعملاء من خلال توفير واجبات انتمائية بجانب مسؤوليتها عن دور تطوير الاعمال في المنطقة، عملت لارا ايضا في مكتب محاماة دولي حيث قامت بتطوير مهاراتها القانونية في قطاع الشركات. وفي مركز دبي المالي العالمي شغلت لارا منصب عضو مجلس ادارة في الفترة من 2016 الى 2018 لأكثر من 70 شركة خاصة متعددة الاغراض بالإضافة لمنصب مديرة غير تنفيذية لشركة استثمار دولية مقرها مركز دبي المالي العالمي.</p> <p>Lara Malaeb is a Senior Professional with a demonstrated history of working in the financial services industry. Lara has over 12 years' experience in the UAE with expertise in consultancy, Management, corporate Governance and Business Development and has extensive knowledge of the UAE market. Lara is currently the director of Business Development and marketing at RAK International Corporate Centre ("RAK ICC") where she heads the business development and marketing team and plays a strategic role in the development of the Centre. Before joining RAK ICC, Lara was heading the corporate services team for an international listed corporate service provider based in the DIFC where she managed several clients' portfolios by providing fiduciary duties and responsible for the business development role in the region. Lara has also worked for an international law firm where she has developed her legal skills in the corporate sector. Lara was a board member from 2016-2018 for more than 70 DIFC Special Purposes Companies and is a non-Executive Director of an International investment company based in the DIFC.</p>	<p>السيدة /لارا ملاعب</p> <p>1</p> <p>Miss Lara Malaeb</p>
<p>مؤسس مشارك و عضو تنفيذي في مجلس ادارة بنك استثماري وعضو غير تنفيذي في استثمارات الملكية الخاصة، خبرة في ادارة علاقات المساهمين وخبرة واسعة في حوكمة الشركات والتنظيم وادارة الامتثال وتطوير الاعمال والمبيعات وادارة العملاء كما لديها خبرة واسعة في مجال المعاملات المصرفية بما في ذلك تمويل الشركات، الملكية الخاصة، ادارة الاصول وريادة الاعمال في الدورات الاقتصادية المختلفة وكذلك القدرة و بناء الفرق لمؤسسات وشركات متطورة</p> <p>Executive Board of a boutique investment banking outfit, and a non-executive with portfolio of companies, stakeholder management and board governance expertise, regulatory and compliance management experience, commercial development, sales and client management, board banking and transactional experience including corporate finance, private equity and asset management; fundraising experience; business leadership through various economic cycles and capability and team building for an evolving organization.</p>	<p>السيدة/ رولا حمدان</p> <p>2</p> <p>Miss Rola Hamdan</p>

HA.